
Referat af generalforsamling for TrackFit Fredensborg
afholdt 19. marts 2024 i Fredensborg Stadions lokaler.
 
Dagsorden ifølge vedtægterne:
 
1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere:
Keld Nicolaisen blev valgt som dirigent.
Marianne Alsing Reib blev valgt som referent.
Det var ikke nødvendigt med stemmetællere.
 
2. Bestyrelsens beretning:
Formanden gav en udførlig beretning om foreningens opstart samt aktiviteter og
begivenheder i det forgangne år.
 
Malene Svendsen stopper som træner for TrackFit. Formanden præsenterede Rasmus
Præstiin, som vil overtage træningen hver tirsdag og torsdag fremover. Vi fortsætter
rotationsordningen om lørdagen, hvor Brad, Sussi, Marianne, Rasmus og Judy skiftes.
Formanden takkede de frivillige trænere for indsatsen.
 
Samtidig takkede formanden Sussi, som træder ud af bestyrelsen.
 
 
3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse:
 Kassereren præsenterede regnskabet for 2023, som blev godkendt af
generalforsamlingen.
 
4. Indkomne forslag:
Det var ikke kommet forslag.
 
5. Forslag til handlingsplan og budget:
Bestyrelsen præsenterede foreningens handlingsplan og budget for det kommende år,
hvilket blev drøftet og godkendt af generalforsamlingen.
 
6. Valg af formand for 2 år i lige år:
Judy Jacobsen blev valgt som formand for de næste 2 år.
 
7. Valg af kasserer for 2 år i ulige år:
Ikke på valg. Hans Jørgen Jensen fortsætter som foreningens kasserer
 
8. Valg af sekretær hvert år:
Marianne Alsing Reib blev valgt som sekretær for det kommende år.
 
9. Valg af menigt bestyrelsesmedlem hvert år:



Trine Bonné blev valgt ind som menigt bestyrelsesmedlem for det kommende år.
 
10. Valg af revisor hvert 2. år i ulige år:
 Ikke på valg. Michael Mortensen fortsætter som foreningens revisor
 
11. Evt.:
Peter fra TrackFit ToGo fortalte om ToGo holdet. De er fortsat i Slotsparken i

Fredensborg om

tirsdagen. Om fredagen er de i Nordsjælland, ca. 30 minutter fra Fredensborg. Undervejs
har

de små træninger og information om området. Sidste år gik de lidt over 700 km. Peter
fortalte

om solnedgangsturene, som foregår 5/5 og 8/8 og hvor alle TF-medlemmer er velkomne.

 

Formanden tog afsked med TrackFit træner Malene og bød velkommen til vores nye
træner

Rasmus Præstiin.

 

Per Frost Henriksen fik ordet og fortalte om foreningslivet og hvor vigtigt det er med gode

foreninger, med dygtige trænere og gode faciliteter. Sundhed er vigtigt – fysiske træning
er

vigtig og det vigtigste er det sociale. Per fortalte om DGI Nordsjælland, hvor
medlemstallene

er meget støt stigende.

 

Formanden bad om forslag til aktiviteter for året. Der var forslag om følgende:

 

- Endnu et hjertestarterkursus

- Klatring på Havreholm

 

Tak til dirigenten.



 

Dirigenten takkede for god ro og orden.

 

 

 


